
庆祝“伯兰”成立七周年暨“世文联”结盟之文化诗词旅游链接圆滿收宮 
Celebrating the success of the 7th Anniversary of the founding of Birland 

State and its Culture，  Poetry and Tourism links in alliance with 

FOWCAAS 
 

 
 
尊敬的伯兰总统埃米尔•海亚威博士、总理伊登•索里亚诺•特立尼达教授、尼泊尔主办方领导明玛•多
吉•夏尔巴先生、德班德拉•喀锡先生、克里希纳•帕赛及各位贵宾们大家傍晚好， 
 
我很荣幸来到这个向往已久的美丽国家尼泊尔首都加德满都，尼泊尔是亚洲的古国之一，它坐落在

世界屋脊喜马拉雅山脉之南坡，终年阳光灿烂，绿树葱郁，鲜花盛开，更是全球闻名的游览胜地，

尤其在主办方明玛多吉夏尔巴先生，特别安排我们“伯兰国”与“世文联”在此山上交流文化与旅游活

动，我们倍感温馨与兴奋，而本人除了委任为“伯兰国”副总理兼文化艺术部长以外，也是“世文

联”136 个国家的创办人全球总顾问，在此作了以下中华传统文化之七句诗词来朗诵，共大家欣赏与

助兴： 
 
【久慕神山梦噫中；天风浩荡顶苍穹；伯尼世界文峰会；期看群豪笔吐虹】 
 
在此我借此机缘，让大家欣赏以下今年初由“伯兰国”与“世文联”引领特邀全球 80 各国成员并以 33
国语言来传达其祝贺词，成功制作【相约北京@2022 冬奥会祝贺视频集锦】，于 1 月 16 日已正式发

布祝愿中国在冬奥会上取得圆满成功。 
 

 
最后，我谨代表“伯兰国”与“世文联”全体同仁，祝愿大家身体安康、心想事成、吉祥如意！ 
 
请允许我再以英文简介述说我之前的发言。 
 
Honorable President of Birland State Dr. Emir Hayawi, Prime Minister Prof. Eden Soriano Trinidad, Leader 
of Nepal Host Mr. Mingma Dorjee Sherpa, Mr. Durbandra KC and Mr. Krishna Prasai and all distinguished 
guests, a very good evening to you. 
 
I am honored to be here in Kathmandu, a place I’ve long wanted to visit, which is also the capital of Nepal, a 
beautiful country with a long history. Nepal is one of the ancient nations in Asia, located on the southern 
slope of the Himalayas, the roof of the world and blessed with sunshine all year round. It is wonderful, lush 
with green trees and blooming flowers. 
 



It is also a world-famous tourist attraction, especially since Mr. Mingma Dorje Sherpa, the organizer, has 
specially arranged for "Birland State" and "FOWCAAS" to conduct cultural and tourism exchange on this 
mountain, we are delighted and excited. In addition to being appointed as the Deputy Prime Minister and 
Minister of Culture and Art of "Birland State", I am also the founder of the 
It is my pleasure to present these seven lines of traditional Chinese poetry for everyone to appreciate and add 
to the atmosphere of this event: 
 
常久于梦中仰慕古代神圣的喜马拉雅山脉
In my dreams I’ve long admired the ancient sacred Himalayas
浩荡的天风飞舞在山顶无边的苍天颠峰上
The wind blows mightily across the vast sky at heaven’s peak
促进伯兰与尼泊尔链接于世文联文化交流
Promoting the cultural link between Birland State and Nepal with FOWCAAS 
期待文坛诸位诗豪现身写出精彩作品增辉
Looking forward to great poets present and add color to the sky
 
I would like to take this opportunity to let everyone appreciate the successful production of [See You In 
Beijing@2022 Winter Olympics] at the beginning of this year, led by "Birland State" and "FOWCAAS", 
with members invited from 80 countries around the wor
The congratulation video collection was officially released on January 16, to wish China a total success with 
the Winter Olympics. 
 

 

外国点击录象欣赏 Click & Enjoy 
https://www.youtube.com/watch?v=DM70keCaBe0&t=140s

中国点击录象欣

https://v.youku.com/v_show/id_XNTgzODAyOTM5Ng==.html?spm=a2hcb.playlsit.page.3
 
Finally, on behalf of "Birland State" and "FOWCAAS", I would like to wish everyone good health, good 
fortune and all the best! 
 
Namaste 
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would like to take this opportunity to let everyone appreciate the successful production of [See You In 
Beijing@2022 Winter Olympics] at the beginning of this year, led by "Birland State" and "FOWCAAS", 
with members invited from 80 countries around the world to deliver congratulation speeches in 33 languages. 
The congratulation video collection was officially released on January 16, to wish China a total success with 

短片三分钟 3 minutes short clip 

视频链接 Video link 
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“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师 

【FOWCAAS】 Founder & Global Chief Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang 
 

 
“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师现场致辞 

Live speech of 【FOWCAAS】 Founder & Global Chief Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan 
Beng Siang 

 
视频链接 Video link 

 
外国点击录象欣赏 Click & Enjoy The Video (International)【YouTube】 

https://youtu.be/mqO90JraeUY 
 

中国点击录象欣赏 Click & Enjoy The Video (China)【YouKu】 
https://v.youku.com/v_show/id_XNTg3NDQwMjUyNA 

 
 



 
加德满都山上“查赫里”精品旅馆大会露天场地。 

 Open Convention at the Chhahari Boutique Lodge on Kathmandu Hills. 
 

 
“世文联”署理总会长丁峻博士(前排左三)与总会务顾问蔡为明先生(前排左四)联合国国际警察论坛中

将阿伦·库马尔·查利哈博士爵士及各贵宾成员入席。 
【FOWCAAS】 Acting President Dr. Janice Ding Jun (Front row, 3rd from left) Chief Affairs Advisor Mr. 
Mario Chua Wui Meng (Front row, 4th from left) and United Nations International Police Forum - Lt. Gen. 

Sir Dr. Arun Kumar Chaliha (Front row, 5th from left) and all VIP members attending the event. 
 

 
“伯兰”总统埃米尔•海亚威博士（中）、总理伊登•索里亚诺•特立尼达教授（左）副总理兼文化艺术

部长及“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师（右）主宾入席。 



Guest of honor - President of Birland State Dr. Emir Hayawi (center), Prime Minister Prof. Eden Soriano 
Trinidad (left), Deputy Prime Minister & Minister of Culture & Arts and【FOWCAAS】- Founder & 

Global Chief Councillor , H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang (right). 
 

 
庆祝“伯兰”成立七周年仪式。 

Celebrating the ceremony of the 7th Anniversary of the founding of Birland State. 
 

 
“世文联”结盟之文化诗词与旅游高层成员合影。 

Group photo of culture, poetry and tourism High Admin Members from the【FOWCAAS】alliance. 
 

 



尼泊尔土著电视台主播因陀罗•什雷斯塔先生访问“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师。 
Nepal Indigenous TV Anchor, Mr. Indra Shrestha interviewing【FOWCAAS】 Founder & Global Chief 

Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang. 
 

 
“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师与卡塔尔国大使优素福·本·穆罕默德·艾·海尔先生交流

文化。 
【FOWCAAS】 Founder & Global Chief Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang 

exchanging culture with the Ambassador of the State of Qatar Mr. Yousuf Bin Mohammed AI – Hail. 
 

 
“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师与尼泊尔外交部联合秘书泰吉·巴哈杜尔·切特里先生交

流文化。 
【FOWCAAS】 Founder & Global Chief Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang 

exchanging culture with the Ministry of Foreign Affairs of Nepal Joint Secretary Mr. Tej Bahadur Chhetri. 
 



 
“世文联”署理总会长丁峻博士(中)创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师(左三)及总会务蔡为明先生(左

二)与尼泊尔文化成员进行交流时合影。 
【FOWCAAS】 Acting President Dr. Janice Ding Jun (center) Founder & Global Chief Councillor, H.R.H 
Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang (3rd from right) and Chief Affairs Advisor Mr. Mario Chua Wui 

Meng (2nd from right) in a group photo with Nepalese cultural members during cultural exchanges. 
 
 

“世文联”团队莅临尼泊尔首都加德满都 
"FOWCAAS" Team Arrives at Kathmandu, Capital of Nepal 

 

 
尼泊尔主办方领导明玛•多吉•夏尔巴先生(右一)与克里希纳•帕赛(左一)迎接“世文联”高层莅临。 

Nepal Host & Leader, Mr. Mingma Dorjee Sherpa (1st from right), and Mr. Krishna Prasai (1st from left) 
welcoming the High Admin Officials of【FOWCAAS】. 

 



Beginning of the 7th Anniversary Conference of the Birland State.
 

联合国国际警察论坛中将阿伦·库马尔

顾问皇族总长陈光億宗师（右）,并
埃米

United Nations International Police Forum 
"Special Medal" and issued a certificate of recognition to

Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang (right) for his contributions to global culture 
and art over the years with President of Birland State Dr. Emir Hayawi (center) as witness.

“伯兰”国七周年会议开始。 
Beginning of the 7th Anniversary Conference of the Birland State.

 
库马尔·查利哈博士爵士（左）授予“特别勋章
并对其多年来为全球文化与艺术的贡献颁发

埃米尔•海亚威博士见证（中）。 
United Nations International Police Forum - Lt. Gen. Sir Dr. Arun Kumar Chaliha (left) awarded the 
"Special Medal" and issued a certificate of recognition to【FOWCAAS】 Founder &

Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang (right) for his contributions to global culture 
and art over the years with President of Birland State Dr. Emir Hayawi (center) as witness.

 

 

Beginning of the 7th Anniversary Conference of the Birland State. 

章”于“世文联”创会全球总
颁发表彰证书,由“伯兰”总统

Lt. Gen. Sir Dr. Arun Kumar Chaliha (left) awarded the 
Founder & Global Chief 

Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang (right) for his contributions to global culture 
and art over the years with President of Birland State Dr. Emir Hayawi (center) as witness. 

 



联合国国际警察论坛中将阿伦·库马尔

丁峻博士并对其多年来为全球文化与

United Nations International Police Forum 
"Special Medal" and issued a certificate of recognition to
Jun (right) for her contributions to global culture and art over the years with President of Birland State Dr. 

联合国国际警察论坛中将阿伦·库马尔

蔡为明先生（右）并对其多年来为

United Nations International Police Forum 
"Special Medal" and issued a certificate of recognition to 

Chua Wui Meng (right) for his contributions to global culture and art over the years with President of 
Birland State Dr. Emir Hayawi (center) as witness.

“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师赠送三变数徽章及特别精致的国王皇冠徽章于

【FOWCAAS】 Founder & Global Chief Councillor, H.R.H C
present a particularly delicate Three-Variables badge and the King crown badge to President of Birland State 

库马尔·查利哈博士爵士（左）授予“特别勋章
全球文化与艺术的贡献颁发表彰证书,由“伯兰”总统

（中）。 
United Nations International Police Forum - Lt. Gen. Sir Dr. Arun Kumar Chaliha (left) awarded the 

"Special Medal" and issued a certificate of recognition to【FOWCAAS】Acting President Dr. Janice Ding 
Jun (right) for her contributions to global culture and art over the years with President of Birland State Dr. 

Emir Hayawi (center) as witness. 
 

库马尔·查利哈博士爵士（左）授予“特别勋章
来为全球文化与艺术的贡献颁发表彰证书,由“伯

博士见证（中）。 
United Nations International Police Forum - Lt. Gen. Sir Dr. Arun Kumar Chaliha (left) awarded the 

"Special Medal" and issued a certificate of recognition to 【FOWCAAS】Chief Affairs Advisor Mr. Mario 
(right) for his contributions to global culture and art over the years with President of 

Birland State Dr. Emir Hayawi (center) as witness. 
 

创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师赠送三变数徽章及特别精致的国王皇冠徽章于

总统埃米尔•海亚威博士畄念。 
Founder & Global Chief Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang 

Variables badge and the King crown badge to President of Birland State 
Dr. Emir Hayawi, as a souvenir. 

 

章”于“世文联”署理总会长
总统埃米尔•海亚威博士见证

Lt. Gen. Sir Dr. Arun Kumar Chaliha (left) awarded the 
Acting President Dr. Janice Ding 

Jun (right) for her contributions to global culture and art over the years with President of Birland State Dr. 

 
章”于“世文联”总会务顾问

伯兰”总统埃米尔•海亚威

Lt. Gen. Sir Dr. Arun Kumar Chaliha (left) awarded the 
Chief Affairs Advisor Mr. Mario 

(right) for his contributions to global culture and art over the years with President of 

 
创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师赠送三变数徽章及特别精致的国王皇冠徽章于“伯兰”

hief Grand Master Jason Tan Beng Siang 
Variables badge and the King crown badge to President of Birland State 



三变数徽章及特别精致的国王

Three Variables badge and the 

“世文联”署理总会长丁峻博士赠送特

【FOWCAAS】 Acting President Dr. Janice Ding Jun present a particularly delicate Three
and the Queen crown badge to Prime Minister Prof. Eden Soriano Trinidad, as a souvenir.

“伯兰”国副总理兼文化艺术部长陈光億宗师将订造之金印章交于总统埃米尔
Deputy Prime Minister and Minister of Culture & Arts of Birland State, H.R.H Chief Grand Master Jason 
Tan Beng Siang, presenting custom-

三变数徽章及特别精致的国王及女王皇冠徽章。 
Variables badge and the King & Queen crown badge

 

送特别精致的三变数徽章及女王皇冠徽章“伯
特立尼达教授畄念。 

Acting President Dr. Janice Ding Jun present a particularly delicate Three
and the Queen crown badge to Prime Minister Prof. Eden Soriano Trinidad, as a souvenir.

 

国副总理兼文化艺术部长陈光億宗师将订造之金印章交于总统埃米尔
Deputy Prime Minister and Minister of Culture & Arts of Birland State, H.R.H Chief Grand Master Jason 

-made Gold seal to President Dr. Emir Hayawi (right) for preservation.

 
 

badge. 

 
伯兰”总理伊登•索里亚诺•

Acting President Dr. Janice Ding Jun present a particularly delicate Three-Variables badge 
and the Queen crown badge to Prime Minister Prof. Eden Soriano Trinidad, as a souvenir. 

 
国副总理兼文化艺术部长陈光億宗师将订造之金印章交于总统埃米尔•海亚威博士(右)保存。 

Deputy Prime Minister and Minister of Culture & Arts of Birland State, H.R.H Chief Grand Master Jason 
made Gold seal to President Dr. Emir Hayawi (right) for preservation. 



 

 
“伯兰”国副总理兼文化艺术部长陈光億宗师将伯兰大型国土规划分界地图交于总统埃米尔•海亚威博

士保存。 
Deputy Prime Minister and Minister of Culture & Arts of Birland State H.R.H Chief Grand Master Jason 

Tan Beng Siang, presenting large-scale map of demarcation and land planning of Birland State to President 
Dr. Emir Hayawi for preservation. 

 

 
“伯兰”国七周年会议成员合影。 

Group photo of members during the conference for the 7th Anniversary of Birland State. 
 
 

“世文联”团队开始文化旅游并观赏美丽的尼泊尔景点 
"FOWCAAS" Team Begins Cultural Tour and Admire Beautiful Nepalese 

Attractions 
 



 
“世文联”国际名誉顾问兼尼泊尔民航局学院原院长德班德拉•喀锡先生迎接我们上机游览整个喜马拉

亚山脈。 
International Global advisor of【FOWCAAS】Mr. Durbandra KC (Former Civil Aviation Authority of 
Nepal - Academy Chief CAA), welcoming us onboard for the air-tour around the Himalayan Mountains. 

 

 
“世文联”与“伯兰国”高层乘搭佛陀航班游览整个喜马拉亚山脈时合影。 

Group photo of 【FOWCAAS】 and 【Birland State】 High Admin on Buddha's flight for an air-tour 
around the Himalayan Mountains. 

 

 

 



 
大家可从机外近距离观赏世界最高峰“珠穆朗玛峰”海拔 8 844.43 米。 

Our close view of world's highest peak "Mount Everest", at an altitude of 8 844.43 meters from the plane. 
 

 
“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师与团队游览世界遗产加德滿都王宮杜巴广场及大佛塔 
FOWCAAS - Founder & Global Chief Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang and 

his team at World Heritage Kathmandu Palace Durbar Square and the Great Boudha Stupa. 
 

 

 
“世文联”署理总会长丁峻博士与团队到达释迦牟尼佛诞生地蓝毗尼园，当天 5 月 16 日适逢尼泊尔与

印度总理同时也来此朝圣祈福。 
Dr. Janice Ding Jun, Acting President of FOWCAAS and her team at Lumbini Garden, birthplace of Buddha 
Sakyamuni, coincidentally on the same day (May 16) as the Prime Ministers of the India and Nepal to pray 



for blessings. 
 

 
“世文联”创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师为“世文联”文化艺术祈福,并祝願世界各国人民身体安

康吉祥如意。 
【FOWCAAS】 Founder & Global Chief Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang 

wishing good health and luck to people from all over the world. 
 

 
此圣地为释迦牟尼佛第一次走出的皇宫大门,俗称幸运之门,“世文联”与团队与当地民众合影畄念。 

FOWCAAS team at the gate of the Holy Palace, where Buddha Shakyamuni walked out of for the first time 
commonly known as the Lucky Gate, in a group photo together with the local people. 

 

 
“世文联”团队共同为“世文联”全体成员及世界各国人民祈福安康快乐。 



FOWCAAS team praying for the health, well-being and happiness of all members of FOWCAAS and for 
people from all over the world. 

 

 
“世文联”署理总会长丁峻博士(左一)及创会全球总顾问皇族总长陈光億宗师(左四)教导国际“宝莱坞”

著名尼泊尔籍电影巨星玛泥沙•柯伊拉腊(左二)与其母亲苏什玛• 
柯伊拉腊(左三)女士如何以【三変数】来增旺提高能量磁场与养生之道。 

【FOWCAAS】 Acting President Dr. Janice Ding Jun (1st from left) and Founder & Global Chief 
Councillor, H.R.H Chief Grand Master Jason Tan Beng Siang (4th from left), teaching Ms. Marisha Koirala, 
Famous Nepalese International Bollywood Celebrity (2nd from left) and her mother Mdm. Sushma Koirala 
(3rd from left), to use [Three Variables] to increase their energy field and the way of health preservation. 

 

 
“世文联”署理总会长兼三变数国际文化研究院院长丁峻博士赠【三変数】书于国际电影巨星玛泥沙•

柯伊拉腊畄念。 
Dr. Janice Ding Jun, Acting President of FOWCAAS & Dean of Three Variables International Cultural 

Research Institute, presenting the book of 【Three-Variables】to Famous Nepalese International Bollywood 
Celebrity , Ms. Marisha Koirala. 

 



 
支持单位[伯兰世界诗人]高层与尼泊尔杰出诗人交流后合影。 

Group photo of High Admins of supporting unit [World Birland Poets] with outstanding poets of Nepal after 
the cultural exchange. 

 

 
尼泊尔贾拉基金会向“世文联”署理总会长丁峻博士(右二)提出结盟与合作之信函申请。 

Jara Foundation of Nepal submitting their letter of request for alliance and cooperation with FOWCAAS to 
【FOWCAAS】Acting President Dr. Janice Ding Jun (2nd from right). 

 
 

“世文联”与“伯兰国”高层在此次国际大会圆满成功的庆功宴后合影畄念。 
Group Photo of【FOWCAAS】and【Birland State】High Admins After 

the Successful Banquet in Celebration of This International Event. 
 



 
“世文联”与“伯兰国”全体照。 

Group photo of FOWCAAS and Birland State. 
 

 
“世文联”团队向尼泊尔主办方领导明玛•多吉•夏尔巴伉俪在此七天全程对接难忘的交流文化与旅游活

动致以衷心感谢及最高敬礼。 
 FOWCAAS team expressing their heartfelt thanks and their highest salute to the Nepalese host and leader, 

H.E. Mingma Dorjee Sherpa and his wife, for organizing unforgettable cultural exchanges and tourism 
activities throughout the process of the 7-day visit. 

 

 
“世文联”团队回新加坡前再次合影畄念。 

 FOWCAAS team taking a group photo again before returning back to Singapore. 
 



 

 

 

 

 


